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Interpelacje
l. Na wjezdzie posesji przy ul. chopina 52 jest zapadnigta kostka brukowa,

_ f$rozenie. zw.las zcza. dla pieszych poruszaj4 cych sig tq arteri4.
o likwidaci i ulicy Brzezinowej w rejonie pomiEdzy

icami KoScie oraz naprzeciwko wgzla au@
P1o1zg o wypetnienie ubyrk6w w jezdni alei Jana F
odcinku od ul. Bnszinowej do Lipowej.

4- w centnrm *lT? na ul. cyganka * pouti^ jedynej w tej dzielnicy szkotyp"ds?*9wej \r 3 w fatatnyrn stanie , rarutojQcym utratg zdrowia przez
przechodni6w jest chodnik. proszg o.lego remint, czy chociazby tak zwan4

_ grzekladkg na niezdegradowane piyUli Jhodniko*..
5' Mieszkafcy, a zwlasz*zakierowcy, skarzq sig na vqrboje w uricy pow

szczeg6lnie w rejonie skrzy2o*uni" z drogq krajowq nr 9r. proszg o
interwencjg w tej sprawie.

6. w centrum miasta przy ul. Sw. Antoniego g jest opus zczon4zaniedbana,
zadmiecona posesja, stwarzaj4c u 

^groi*nie 
po2arowe. Juzrazdoszlo tam dopodpalenia. W trosce o estetykg miasta, orazbezpreczeristwo okolicznych

mieszkaric6w, proszQ pana prezydenta o skuteczn4 interwencjg w tej sprawie.7. }gt"E o naprawg uszkodzonych lawek nad wislq na wysokosti posesli
Bulwary 16 orcz 6. uszkodzone jest siedzisko trybuny zamontowanej
naprzsciwko sceny plywajqcej na Wijle.

8' w zwiqzku z informacjq o roisuzygnigciu przetargu na modemizacjg zespotuboisk sportowych prarul. sarniej, l"i""raz proszg, by zainsrarowano
monitoring w tYm miejscu. Jezef lego nie bgdzie to po raz kolejny fundusze

^ 31.jt$e ulegnq nara2eniu na straty z powodu dewastacji.9' Mieszkari"y ul-. Kaletniczej , orazpobliskiego osiedla domagajq sig chodnikadla pieszych. poruszanie rii g pieszojezdni"a,irr"kaic6w nawinich nazagroLerue zdrowia i irycia po", pojazay mechanic ane, czgs;t" ;l;przestrzegajqce przepis6w prawa o ruchu drogowym.



l0,W imieniu czlonk6w stowarzyszenia senior6w Nasz Dom" dzialajqcego z
duzym powodzeniem od 2l lat na osiedlu Potudnie, proszg pana prezydenta o
pomoc.

Przez wiele lat stowatzyszenie podnajmowalo lokal na wtasne potrzeby od klubu
Abstynenta, &ialajqcego w pomieszczeniach szkoly podstawowej Nr 20. Obecni" po
rozwiqzaniu wspomnianego klubu, szkola naloLryla na stowanyszenie o,Nasz Dom"
crynsz w wysokodci ponad 600 zt miesigczne, co przek,racza mo2liwo5ci finansowe
w/ w stowarzyszenia. Ponadto, muszq placii zadodatkowe pomieszczenie z ktdrego
nie korzystaje i jest im niepotrzebne. Proszg o interwencjg w sprawie zmniejszenia
dla nich czynszu, ktorego bd4 w stanie zaptacii.

Jonusz Dgbczyriskiry


